

**BULLETIN TYPE: Notice to Issuers**  
**BULLETIN DATE: November 1, 2010**

**Re: Amendments to Fees**

The Exchange is implementing certain amendments to its schedule of fees which will **come into effect on January 1, 2011**. The changes relate to the Exchange's sustaining fees, minimum listing fees (payable for new listings, qualifying transactions, reverse takeover bids and changes in business) and maximum financing fees. All other fees remain unchanged. A copy of the revised schedule of fees is attached. The new schedule of fees will apply to submissions received after December 31, 2010. The current fee schedule will continue to apply to submissions received until that date.

If you have questions regarding these changes, please contact:

**In British Columbia:** Zafar Khan, Phone: 604-602-6982 Fax: 604-844-7502

**In Alberta:** Roy Homyshin, Phone: 403-218-2826, Fax: 403-234-4211

**In Ontario:** Tim Babcock, Phone: 416-365-2202, Fax: 416-365-2224

**In Québec:** Louis Doyle, Phone: 514-788-2407, Fax: 514-788-2407

**TYPE DE BULLETIN : Avis aux émetteurs**  
**DATE DU BULLETIN : Le 1<sup>er</sup> novembre 2010**

**Objet : Révision des droits**

La Bourse apporte certaines modifications à son barème des droits qui **prendront effet le 1<sup>er</sup> janvier 2011**. Les révisions ont trait aux droits de maintien de l'inscription, aux droits minimums d'inscription (nouvelles inscriptions, opérations admissibles, prises de contrôle inversée et changement dans les activités) et aux droits maximums payables pour les financements privés et par prospectus. Tous les autres droits demeurent inchangé. Vous trouverez ci-joint un exemplaire du barème des droits révisé. Le nouveau barème des droits s'appliquera aux demandes reçues après le 31 décembre 2010. Le barème actuel continue de s'appliquer aux demandes reçues jusqu'au 31 décembre 2010.

Veillez communiquer avec les personnes suivantes si vous avez des questions au sujet de ces modifications:

**En Colombie Britannique :** Zafar Khan, Téléphone : (604) 602-6982 Télécopieur : (604) 844-7502

**En Alberta :** Roy Homyshin, Téléphone : 403-218-2826, Télécopieur : 403-234-4211

**En Ontario :** Tim Babcock, Téléphone : 416-365-2202, Télécopieur : 416-365-2224

**Au Québec :** Louis Doyle, Téléphone : 514-788-2407, Fax: 514-788-2407

---